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 Jelen volt Késett Előbb távozott Kimentést kért Hiányzott 

Bányász Gáspár x     
Czavalinga Dénes   x   

Csala Tas x     

Göllei Máté x     

Gulácsi Balázs x     

Hegyi Bence x     

Heszler András x     

Kántor Tamás x     

Kovalovszki Máté   x   

Lajtos Máté x     
Lukács Bálint  x    

Okolicsányi Péter x     

Szili Ákos x     

Tepfenhart Bence   x   

Timár-Geng Péter        x     

Tóth Ákos Károly    x  

Tóth Amanda x     

Tóth Levente x     

Ureczki Ágnes x     
Varró Gergő x     

Dátum: 2017.12.19 Oldalszám: 3 

 

Ülés kezdete: 20:10 

Tóth Amanda kérte, hogy a GHK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-e aktív 

hallgatói jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 

jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Az ülésen részt vett Putti Krisztián, az Energetikai Szakkollégium elnöke. 

Putti Krisztián megköszönte a Gépészkari Hallgatói Képviselet támogatását. 

 

Elmondta, hogy tervei között szerepel a Gépészkari Hallgatói Képviselettel való kapcsolat 

szorosabbra fűzése.  

 

Beszámolt arról is, elkezdték a tavaszi féléves programjaik összeállítását, illetve beszélt az 

Energetikai Szakkollégiumban zajló tagfelvételről. 

 

Putti Krisztián elhagyta a termet. (20:18) 
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Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki el tudja fogadni Putti Krisztiánt, mint az 

Energetikai Szakkollégium vezetőjét? 

 

A GHK 15-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 

 

Lukács Bálint megérkezett az ülésre. (20:20) 

 

Elnöki beszámoló 

Tóth Amanda beszámolt a Dékáni Tanácson elhangzottakról: 

• Lezajlott a rektorválasztás. 

• A szenátus egyhangúlag támogatta az új Szervezeti és Működési Szabályzatot. 

• Stépán Gábor, a Műszaki Mechanikai Tanszék vezetője Gábor Dénes-díjban részesült. 

 

EHK beszámoló 
Kántor Tamás és Kovalovszki Máté beszámoltak az előző heti EHK ülésen elhangzottakról: 

• Megalakult az Egyetemi Informatikai Bizottság. 

• A Budapesti Regionális Szövetség elnöke Vidák Miklós lett. 

• Rendben lezajlott a Mikulás-kupa. 

 

 

Tanulmányi és Oktatási Bizottság 

Heszler András és Tóth Ákos elmondták a következőket: 

• Beszámoltak a 110%-on felüli kreditek díjával kapcsolatos fejleményekről. 

 

Kovalovszki Máté elhagyta a termet. (20:56) 

 

Kollégiumi Bizottság 

Okolicsányi Péter elmondta a következőket:  

• Ismertette a tavaszi félévre vonatkozó kollégiumi költözési irányelvek tervezetét. 

 

Gazdasági Bizottság 

Szili Ákos elmondta a következőket: 

• Beszámolt a Gazdasági Bizottság ülésén elhangzottakról. 
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• Ismertette a Gyűrű és Kitűzőavató Bál előzetes költségvetését. 

 

Czavalinga Dénes elhagyta a termet. (21:37) 

 

 

Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki el tudja fogadni a Gyűrűavató és Kitűzőavató 

előzetes költségvetését? 

A GHK 13-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 

 

Rendezvény Bizottság 

Lukács Bálint elmondta a következőket: 

• Beszámolt a Gépészkari Gólyatábor szervezésének fejleményeiről. 

 

Tepfenhart Bence elhagyta a termet. (21:45) 

 

• Beszámolt az MSc orientációs napok szervezésének fejleményeiről. 

 

 

GSZK beszámoló 

Kántor Tamás elmondta a következőket: 

• Beszámolt a szakosztályvezetői ülésen elhangzottakról. 

 

 

Egyebek 

• Hegyi Bence beszámolt a szponzor-csoport eddigi tevékenységéről. 

 

Ülés vége: 22:40 

A következő ülés várható időpontja: 2018.01.09. 

  ....................................   ....................................  

 Lajtos Máté Tóth Amanda  

 emlékeztető-vezető elnök 

 Gépészkari Hallgatói Képviselet Gépészkari Hallgatói Képviselet  
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